

邮寄成绩单服务（新加坡本地普通信件，费用\$5，包括消费税）

Local Score Report Delivery Service (Ordinary Mail (Sending within Singapore), \$5 (W/GST))

地址 Address: _____ S(_____)

亲自领取 Self-Collection

考生须知 EXAMINATION INFORMATION

1. 考生凭本人准考证及**身份证/护照**进入考场，其他证件一律不得进入考场。
2. 考生自带**2B**铅笔、橡皮，与考试无关的用品（如书包、课本等）一律不准带入考场。
3. 考试开始，迟到的考生不准进入考场，并不得要求下次补考。
4. 完成报名后，考试费一律**不退还、不转让及不更换考试等级**。报名一旦截止，考生无法更换考试时间及要求延考。
5. 新加坡汉语水平考试中心（科思达）保留更改考试时间及地点的权利。
6. **所提供之身份证件，仅供汉语水平考试中心（科思达）考试确认身份使用。**
7. 如未提供身份证件供考试报名确认，仅填写报名表资料者，如因资料填写有误而影响成绩单的资料，由考生自行负责。

1. Candidates **must bring** their Identification Cards/Passports, and Admission ticket on the day of examination for verification at exam hall entrance, failing which candidates **will not** be allowed to sit for the examination.
2. Candidates are to bring their own 2B pencils and erasers. All unauthorized materials (e.g. Books, Bags, etc) are not to be brought into the examination hall.
3. Candidates who are late will not be allowed to sit for the examination once the examination has started and will not be allowed to postpone the examination or any replacement examination.
4. All fees paid are **non-refundable nor transferable**. No change of examination level is allowed once payment is made. No postponement is allowed after the close of the registration period.
5. HSK Centre (Crestar) reserves the right to change the exam venue and time.
6. **IC/Passport provided for HSK Centre (Crestar) to confirm candidates' identity.**
7. Candidates need to confirm that the information provided or stated in the registration form is correct. Candidates will have to bear the responsibility if any wrong information affect the results of the examination.

签名 SIGNATURE

我确认我已经阅读并接受“考生须知”中的各项规则。

I acknowledge that I have read and agree to terms and conditions stated in “Examination Information”.

申请人签名:

Signature of Applicant: _____

日期:

Date: _____

备注 1 Remark 1

报名者可以到以下地址或以邮寄方式报名。到新加坡汉语水平考试中心（科思达）报名者请以现款、支票、NETS、MasterCard 或 VISA 缴付报考费。如使用 MasterCard 或 VISA 付款，需额外支付银行手续费。划线支票抬头请写‘**HSK CENTRE (CRESTAR)**’。

For walk-in registration, payment can be made by cash, cheque or NETS, MasterCard or VISA. For MasterCard or VISA payment, the bank administration fee will be charged. (Operating hours: Mon-Fri, 9am-6.30pm; Sat, 9am-1pm). Crossed cheque should be made payable to: **HSK Centre (Crestar)**

For mail-in registration, please mail to: **HSK CENTRE (CRESTAR),
587 UPPER SERANGOON ROAD, CRESTAR BUILDING,
SINGAPORE 534564**

备注 2 Remark 2

我愿意接收由新加坡汉语水平考试中心（科思达）发出的有关华文课程通知及相关资讯的电话、电子邮件或短信。

I hereby agree to receive all the information of Chinese Language Courses via call, email or sms from HSK Centre (Crestar).

申请人签名:

Signature of Applicant: _____

日期:

Date: _____